
Børne- og Ungdomsudvalgets evaluering af Lys i øjnene 28. november 2017 
 

1. Hvad er vores erfaringer 
 

4. Hvad skal vi lære for at lykkes? 
 

Hvad har virket godt? 
- TOPI – dog fortsat fokus på i’et 
- Efter Rikke Fromberg Behas oplæg giver det god mening med 

PPR →PPL 
- Fremskudte socialrådgivere 

 
Et skisma mellem hvad vi gerne politisk vil opnå og forældres/brugeres 
oplevelse af den reelle situation 
 
Udvikling og handling er derude, hvor børnene er. Udvalget skaber 
rammerne. 
 
Politikken er fælles, og alle kender den. 
 
Det er godt, at der er sat fokus på, at forældrene er de vigtigste i 
børnenes liv bortset fra børnene selv 

Vi skal til stadighed blive bedre til at arbejde og kommunikere 
tværgående. 
 
Jeg tror, at alle indsatser givetvis er opfyldt, men det betyder ikke, at 
kerneopgaven er realiseret. Hvad er effekten af indsatser? 
 
 
 

2. Hvad har vi opnået? 
 

3. Hvad skal vi gøre? 
 

Opnået: Vigtige resultater? 
- Tidlig opsporing → ↗ underretninger 
- Fokus på familieafdelingen → opnormering 
- Døgninstitution → Plejefamilie 
- Skoleforlig og ny ressourcetildeling 

 
Vi skaber progression. 
Vi har dygtige nøglepersoner, der skal understøttes. 
 
Effekten ses på lang sigt.  

Sundhedsfremme: Kosten i forhold til ny konstituering – mere vægt på 
økologi  
 
Vi skal beholde navnet Lys i øjnene. Politikken skal justeres, men der 
skal fortsat arbejdes med den. 
 
 

Hvornår starter forebyggelse? 



 


